
PREZYDENT 
Miasta Pabianic 

Pabianice, dn. 22.02.2024r 

 

 

                                                                                Pan 

                                                                                Krzysztof Rąkowski 

                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                w Pabianicach 

 

 

 

 

  W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana Włodzimierza 

Stanka z dnia 13.02.2024r w sprawie remontu chodnika na ul. Narcyza Gryzla uprzejmie informuję, 

że temat stanu technicznego chodników jest mi znany. Począwszy od 2020 roku Miasto Pabianice 

składa wnioski o dofinansowanie w różnych ukazujących się naborach, w różnych konfiguracjach 

ulic i chodników do przebudowy. Pragnę zapewnić, że nadal będę wykorzystywał każdą okazję do 

pozyskania dofinansowań na realizację różnych inwestycji, w tym także na przebudowy chodników. 

Będę również zbiegał o to by budżecie Miasta na rok 2024 wygospodarować środki na 

przebudowy/remonty chodników.  Sytuacja budżetu w roku 2024 będzie trudna, jednak będę robił 

wszystko aby ta inwestycja została zrealizowana. 

 

 

 

 

 

PREZYDENT 

MIASTA  PABIANIC 

 

Grzegorz Mackiewicz 

 


